
Zápisnica zo zasadnutia Komisie finančnej, správy obecného majetku a sociálnej 
Obecného zastupiteľstva v Nesluši z 30. 09. 2017

Prítomní:

• podľa prezenčnej listiny

Program zasadnutia:

 1. Otvorenie
 2. Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce na rok 2018
 3. Monitorovacia správa 2017
 4. Žiadosti od občanov
 5. Rôzne
 6. Záver

Priebeh zasadania:

1. Otvorenie

Zasadnutie  finančnej  komisie  otvoril  predseda  Ing.  Jozef 
Kubala.  Predložil  program  zasadnutia.  Komisia  program 
odsúhlasila.

2. Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce na 
rok 2018

Komisii  boli  predložené  žiadosti  od  ôsmych  miestnych 
organizácií.  Po  oboznámení  sa  s obsahom  žiadostí  komisia 
odporúča nasledovné:

2.1 Dobrovoľný hasičský zbor Nesluša

Hasičský  zbor  predložil  tri  žiadosti  o dotáciu  –  na 
zorganizovanie  súťaže  v Nesluši,  na  účasť  na  súťažiach 
v iných  obciach  a na  kúpu  uniforiem.  Na  3.  ročník  súťaže 
žiada 1 350 €. Komisia odporúča, aby sa schválila dotácie vo 
výške  1 000 €  (s  vylúčením výdavkov  na  stravu  a hudobný 
program,  ktoré  komisia  odporúča  pokryť  z vybraného 
štartovného).  V prípade  účasti  na  súťažiach  hasiči  žiadajú 
500 €  na  opravu  motorovej  striekačky  TAZ 1800.  Komisia 
opätovne upozorňuje, že striekačka je majetkom obce a nutné 
opravy  majú  byť  preto  vykonávané  z rozpočtu  obce  a nie 
prostredníctvom  dotácie  inému  subjektu.  Komisia  preto 
odporúča upraviť výšku dotácie na 1 000 €. Žiadosť o dotáciu 
na  kúpu  uniforiem  odporúča  zamietnuť  z dôvodu,  že 
v budúcom roku budú veľké prostriedky z obecného rozpočtu 
použité na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice. Odporúča preto 
hasičom  s nákupom  uniforiem  počkať  do  ďalšieho 
rozpočtového  roka  alebo  na  ne  zohnať  prostriedky  z iných 
zdrojov.

Návrhy uznesení:

1. „Obecné zastupiteľstvo žiadosť Dobrovoľného hasičského 
zboru Nesluša o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Nesluša 
na usporiadanie 3. ročníka hasičskej súťaže (č. j. 2017/1091) 
schvaľuje vo výške € 1 000,00.“

2. „Obecné zastupiteľstvo žiadosť Dobrovoľného hasičského 
zboru Nesluša o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Nesluša 
na  Súťaže  v hasičskom  športe  2018  (č.  j.  2017/1092) 
schvaľuje vo výške € 1 000,00.“

3. „Obecné zastupiteľstvo žiadosť Dobrovoľného hasičského 
zboru Nesluša o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Nesluša 
na nákup slávnostných uniforiem (č. j. 2017/1090) zamieta.“

Dopad  na  rozpočet:  Zvýšenie  výdavkov  v rozpočte  na  rok 
2018 o € 2 000,00.

2.2 Jednota dôchodcov Slovenska

Pri minuloročnej žiadosti jednota dôchodcov uvádzala, že pri 
spoznávaní  Slovenska  budú jej  členovia  používať  bezplatné 
vlakové  spojenie.  Komisia  preto  odporúča  pre  združenie 
schváliť  dotáciu  v požadovanej  výške,  ale  z oprávnených 
nákladov  vylúčiť  dopravné  náklady.  Združeniu  odporúča 
poskytnuté prostriedky použiť na sprievodcov, vstupné a pod.

Návrh  uznesenia:  „Obecné  zastupiteľstvo  žiadosť  Jednoty 
dôchodcov Slovenska o poskytnutie  dotácie  z rozpočtu  obce 
Nesluša na činnosť v roku 2018 (č. j. 2017/1053) schvaľuje vo 
výške € 1 000,00.“

Dopad  na  rozpočet:  Zvýšenie  výdavkov  v rozpočte  na  rok 
2018 o € 1 000,00.

2.3 Občianske združenie Kultúra v Nesluši

Komisia odporúča schváliť dotáciu na letné kino a vianočné 
trhy,  keďže ide o osvedčené a finančne nenáročné podujatia. 
V prípade Rocknesu komisia odporúča návrat k výške dotácie, 
ktorá bola združeniu poskytnutá  v roku 2016,  t.  j.  3  000 €, 
keďže o tisíc eur sa na rok 2017 zvyšovala pri príležitosti 650. 
výročia obce.  Komisia tiež odporúča obmedziť sumu,  ktorú 
môžu usporiadatelia z dotácie použiť na jedného interpreta na 
maximálne 1 500 €, lebo vzhľadom na návštevnosť festivalu 
považuje za neefektívne použiť všetky prostriedky z dotácie 
na jedno vystúpenie.

Návrhy uznesení:

1.  „Obecné  zastupiteľstvo  žiadosť  občianskeho  združenia 
Kultúra  v Nesluši  o poskytnutie  dotácie  z rozpočtu  obce 
Nesluša na usporiadanie Letného kina 2018 (č. j. 2017/1082) 
schvaľuje vo výške € 100,00.“

2.  „Obecné  zastupiteľstvo  žiadosť  občianskeho  združenia 
Kultúra  v Nesluši  o poskytnutie  dotácie  z rozpočtu  obce 
Nesluša  na  usporiadanie  Vianočných  trhov  2018  (č.  j. 
2017/1081) schvaľuje vo výške € 250,00.“

3.  „Obecné  zastupiteľstvo  žiadosť  občianskeho  združenia 
Kultúra  v Nesluši  o poskytnutie  dotácie  z rozpočtu  obce 
Nesluša na usporiadanie  hudobného festivalu Rocknes 2018 
(č.  j.  2017/1083)  schvaľuje  vo  výške  € 3 000,00  s tým,  že 
združenie  je  z dotácie  oprávnené  uhradiť  maximálne 
€ 1 500,00 za vystúpenie jedného interpreta.“

Dopad  na  rozpočet:  Zvýšenie  výdavkov  v rozpočte  na  rok 
2018 o € 3 350,00.

2.4 Občianske združenie Priatelia Kysúc

Občianske  združenie  by  malo  podľa  názoru  komisie  viac 
informovať  Neslušanov  o svojich  aktivitách,  napríklad 
prezentovať  svoje  výsledky  na  obecnom  webe  alebo  jeho 
prostredníctvom  aspoň  zverejňovať  informácie 
o nadchádzajúcich  akciách  organizovaných  na  území  obce. 
Náklady združenia sú kryté dotáciou len z 22 percent. Komisia 
odporúča schváliť dotáciu v požadovanej výške.

Návrh uznesenia: „Obecné zastupiteľstvo žiadosť občianskeho 
združenia  Priatelia  Kysúc  o poskytnutie  dotácie  z rozpočtu 
obce  Nesluša  na  usporiadanie  turistických  pretekov  v roku 
2018 (č. j. 2017/1093) schvaľuje vo výške € 1 300,00.“

Dopad  na  rozpočet:  Zvýšenie  výdavkov  v rozpočte  na  rok 
2018 o € 1 300,00.
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2.5 Slovenský červený kríž, miestny spolok 
Nesluša

Dotácia 500 € na jeden usporiadaný odber sa osvedčila ako 
primeraná,  komisia  preto  odporúča  schváliť  dotáciu 
v požadovanej výške.

Návrh uznesenia: „Obecné zastupiteľstvo žiadosť Slovenského 
červeného  kríža,  miestneho  spolku  Nesluša  o poskytnutie 
dotácie z rozpočtu obce Nesluša na činnosť v roku 2018 (č. j. 
2017/1068) schvaľuje vo výške € 1 500,00.“

Dopad  na  rozpočet:  Zvýšenie  výdavkov  v rozpočte  na  rok 
2018 o € 1 500,00.

2.6 Spojená organizácia Slovenského zväzu  
telesne postihnutých a Zväzu postihnutých 

civilizačnými chorobami

Organizácia  v žiadosti  požaduje  1 500 €.  Komisia 
v predloženej žiadosti nevidí zdôvodnenie zvýšenia, odporúča 
preto schváliť dotáciu v rovnakej výške, aká bola poskytnutá 
v tomto roku, t. j. € 1 100,00.

Návrh  uznesenia:  „Obecné  zastupiteľstvo  žiadosť  Spojenej 
organizácie SZTP a ZPCCH o poskytnutie dotácie z rozpočtu 
obce Nesluša na činnosť spolku v roku 2018 (č. j. 2017/1034) 
schvaľuje vo výške € 1 100,00.“

Dopad  na  rozpočet:  Zvýšenie  výdavkov  v rozpočte  na  rok 
2018 o € 1 100,00.

2.7 Šachový klub mladosť Nesluša

Komisia odporúča v prípade šachového klubu rovnako ako pri 
iných  organizáciách  vylúčiť  z oprávnených  nákladov 
občerstvenie, jedlo a nápoje. Odporúča preto schváliť dotáciu 
vo  výške  1 200 €.  Ostatné  náklady  by  mal  klub  pokryť 
z členských príspevkov.

Návrh uznesenia: „Obecné zastupiteľstvo žiadosť Šachového 
klubu Mladosť Nesluša o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 
Nesluša  na  činnosť  klubu  v roku  2018  (č.  j.  2017/993) 
schvaľuje vo výške € 1 200,00.“

Dopad  na  rozpočet:  Zvýšenie  výdavkov  v rozpočte  na  rok 
2018 o € 1 200,00.

2.8 Športový klub Nesluša

Futbalistom  komisia  odporúča  schváliť  dotáciu  v rovnakej 
výške, aká im bola poskytnutá tento rok, t. j. 4 200 € a navýšiť 
ju o výdavky, ktoré platia za prenájom ihriska v Rudinskej, čo 
je asi 1 600 €, keďže tento výdavok vzniká z dôvodu, že obec 
v súčasnosti  nemôže  kvôli  havarijnému  stavu  tribúny 
poskytnúť pre futbalové zápasy vlastné priestory.

Návrh  uznesenia:  „Obecné  zastupiteľstvo  žiadosť  Jednoty 
dôchodcov Slovenska o poskytnutie  dotácie  z rozpočtu obce 
Nesluša na činnosť v roku 2018 (č. j. 2017/1097) schvaľuje vo 
výške € 5 800,00.“

Dopad  na  rozpočet:  Zvýšenie  výdavkov  v rozpočte  na  rok 
2018 o € 5 800,00.

3. Monitorovacia správa 2017

Komisia sa na zasadnutí venovala len kapitálovému rozpočtu, 
keďže  bežný  rozpočet  sa  plní  primerane  a v rozpočte  sa 
nenachádza čerpanie na neschválených položkách.

3.1 Obecný úrad

Komisia  bola  informovaná,  že  výmena  kotla  si  vyžiada  15 
tisíc eur, pričom v rozpočte je schválených 10 tisíc, odporúča 
preto  vykonať  rozpočtové  opatrenie.  Konštatuje,  že 
rekonštrukcia  podlažia  so  sobášnou  miestnosťou  (2. 
poschodie)  úradu  trvá  veľmi  dlho,  pričom k dnešnému dňu 
nebola ukončená. Odporúča preto zastupiteľstvu, aby starostku 
zaviazalo  riešiť  rekonštrukciu  1.  poschodia  (podlažie 
s kanceláriami)  verejným obstarávaním externej firmy,  ktorá 
zabezpečí  všetky  práce,  aby  tak  nedošlo  k tomu,  že 
zamestnanci budú dlhý čas fungovať v obmedzenej prevádzke 
kvôli vykonávaniu prác počas úradných hodín.

Návrh uznesenia:  „Obecné zastupiteľstvo zaväzuje  starostku 
obce  k vykonaniu  rekonštrukcie  podlažia  s kanceláriami 
obecného  úradu  prostredníctvom  externej  firmy,  ktorá 
zabezpečí všetky práce bez zbytočných odkladov.“

Vplyv na rozpočet:  Predpokladajú sa vyššie  výdavky oproti 
svojpomocnému  riešeniu,  ale  urýchlená  realizácia  projektu. 
Sumy neboli vyčíslené.

3.2 Detské ihrisko v centre obce

Komisia  odporúča  zastupiteľstvu,  aby  vyzvalo  starostku  na 
predloženie termínov na ukončenie výstavby detského ihriska 
tak,  aby bolo verejné obstarávanie  ukončené do konca roka 
a ku kolaudácii ihriska došlo najneskôr do prvej polovice roka 
2018.

Návrh  uznesenia:  „Obecné  zastupiteľstvo  vyzýva  starostku 
obce, aby poslancom zastupiteľstva do 30. 10. 2017 predložila 
termíny ukončenia výstavby a kolaudácie detského ihriska.“

Vplyv na rozpočet: Bez vplyvu.

3.3 Zberný dvor

Komisia konštatuje, že v rozpočtovom výhľade na nasledujúce 
roky  nie  sú  zahrnuté  prostriedky  na  pracovníka  zberného 
dvora.  Zberný  dvor  by  mal  mať  vlastné  otváracie  hodiny 
a teda  stále  prítomného  zamestnanca.  Odporúča  preto  túto 
skutočnosť zohľadniť pri zostavovaní rozpočtu na roky 2018 
a výhľady na roky 2019 a 2020.

3.4 Miestne komunikácie

Komisia  odporúča,  aby  sa  obec  nepúšťala  do  asfaltovania 
cesty  na  dolný  koniec  a odporúča  zastupiteľstvu  zaviazať 
starostku obce k vyasfaltovaniu bočných uličiek. Dôvodom je, 
že obec by mala pristúpiť k rekonštrukcii vodovodu, čo bude 
mať  za  následok  opätovné  porušenie  asfaltového  povrchu. 
Opravu  cesty  po  inštalácii  kanalizácie  má  na  starosti 
spoločnosť Váhostav, a. s., ktorá asfaltovanie hradí z vlastných 
prostriedkov.

Návrh  uznesenia:  „Obecné  zastupiteľstvo  viaže  zostávajúce 
prostriedky  v projekte  8.5.3  Miestne  komunikácie  na 
asfaltovanie bočných uličiek.  Prostriedky nebudú použité na 
asfaltovanie hlavnej cesty na dolný koniec.“

Vplyv na rozpočet: Bez vplyvu.

3.5 Základná škola

Komisia  bola  informovaná,  že  kotly  na  plynové  kúrenie 
v základnej škole sú v zlom stave a je nutná ich výmena. Môže 
hroziť, že dôjde k ich znefunkčneniu vo vykurovacej sezóne. 
Komisia preto odporúča riaditeľke školy, aby sa bezodkladne 
pokúsila  vyriešiť situáciu prostredníctvom žiadosti  o dotáciu 
na havarijnú situáciu od štátu. Ak bude zamietnutá, navrhuje 
komisia zastupiteľstvu prostriedky schválené v projekte 8.2.2 
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určiť  na  bezodkladnú  výmenu  kotlov.  Prostriedky  boli 
pôvodne  určené  na  opravu  strechy  chodby  spájajúcej  školu 
s telocvičňou,  ktorá je podľa informácii  hlavnej  kontrolórky 
v zlom stave.  S opravou strechy  sa  počíta  v budúcom roku. 
Bude na ňu poskytnutá dotácia z eurofondov.

Návrh  uznesenia:  „Obecné  zastupiteľstvo  viaže  prostriedky 
v projekte  8.2.2  Základná  škola  na  financovanie  výmeny 
plynových kotlov v základnej škole a zaväzuje starostku obce 
k urýchlenej  realizácii  projektu  ešte  v tomto  rozpočtovom 
roku.“

Vplyv na rozpočet: Bez vplyvu.

4. Žiadosti od občanov

4.1 Výzva k vráteniu časti poľnohospodárskych 
pozemkov

Komisii bola na prerokovanie predložená výzva od doc. Ing. 
Jaroslava Krála,  v ktorej obec vyzýva k uvedeniu pozemkov 
do  pôvodného  stavu  a úhrade  nájmu.  Komisii  bola  tiež 
predložená  faktúra  z roku  2013  za  používanie  súkromného 
pozemku  na  verejné  účely  vo  výške  €  1  302,00.  Faktúra 
nebola  zaevidovaná  v účtovníctve,  nakoľko  vedenie  obce 
v tom čase nepovažovalo pohľadávku za oprávnenú. Komisia 
súhlasí  so stanoviskom bývalého vedenia,  nakoľko s pánom 
Králom nebola uzatvorená nájomná zmluva a nie je teda na 
základe čoho vytýčiť výšku nájmu.

Komisia  bola  informovaná  o tom,  že  panely,  ktoré  obec 
umiestnila na svojom pozemku z časti zasahujú aj do pozemku 
pána Krála.  Odporúča preto obci,  aby bola časť panelov na 
jeho  pozemku odrezaná,  odvezená  a aby  bol  jeho  pozemok 
uvedený do pôvodného stavu. V prípade, že pán Král nebude 
s odstránením panelov súhlasiť, komisia mu odporúča poslať 
obci  žiadosť  o ponechanie  panelov  v súčasnom  stave 
a následne s obcou uzatvoriť zmluvu o prenájme panelov na 
súkromné účely.

5. Rôzne

5.1 Inventarizácia majetku obce

Finančná komisia odporúča zorganizovať inventúru v zmysle 
zákona. Odporúča, aby ju vykonal obecný úrad do konca tohto 
kalendárneho roka.

5.2 Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2015 
o poskytovaní dotácií z rozpočtu Obce Nesluša

Komisia  odporúča  prijať  dodatok  k nariadeniu,  v ktorom sa 
termín na zúčtovanie dotácie predĺžiť z 30 na 45 dní. Väčšina 
dotácií je poskytovaná na kalendárny rok a termín zúčtovania 
tak  vychádza  na  koniec  januára,  kedy  je  ekonomický  úsek 
zaťažený inými úlohami.

Návrh  dodatku  č.  1  k Všeobecne  záväznému  nariadeniu  č. 
5/2015  o poskytovaní  dotácií  z rozpočtu  obce  Nesluša:  „V 
článku 5, odsek 7 sa text „do 30 dní“ mení na „do 45 dní“.  
V článku 8, odsek 4 sa text v odrážke č. 6 mení z „do 30 dní“ 
na „do 45 dní“.

Vplyv na rozpočte: Bez vplyvu.

5.3 Kontrola prijatých uznesení

Komisia  konštatuje,  že  obecné  zastupiteľstvo  sa  na  svojich 
zasadnutiach  nevenuje  kontrole  plnenia  prijatých  uznesení. 
Odporúča preto na každom zasadnutí vyhradiť časový priestor 

pre hlavnú kontrolórku obce, ktorá predloží svoje stanovisko 
z vykonanej kontroly.

5.4 Napojenie na kanalizáciu

Komisia  bola  upozornená,  že  požiarna  zbrojnica,  bistro 
v centre  obce  a dom  smútku  nie  sú  napojené  na  verejnú 
kanalizáciu.  Odporúča  preto  obecnému  úradu  napojenie 
obecných  objektov  urýchlene  riešiť,  keďže  obec  a jej 
organizácie by mali ísť príkladom ostatným obyvateľom.

6. Záver

Predseda komisie uzavrel zasadnutie.

V Nesluši 29. 09. 2017

Prílohy:

1. Prezenčná listina
2. Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce na rok 2018 (12 

ks)
3. Monitorovacia správa 2017 s prílohou (2 ks)
4. Výzva p. Krála s prílohami (3 ks)

…............................ …............................
Matej Tabaček Ing. Jozef Kubala, PhD.

tajomník predseda komisie
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